

亚洲物流展|2020上海国际物流技术与运输系统展览会

产品名称	亚洲物流展 2020上海国际物流技术与运输系统展览会
公司名称	上海市隆橙营销策划中心
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	闵行区
联系电话	15121196695 17269427257

产品详情

2020第21届亚洲国际物流技术与运输系统展览会(CeMAT ASIA)

物料搬运、自动化技术、运输系统、物流的国际盛会

时间：2020年11月3-6日

地点：上海新国际博览中心（上海市浦东新区龙阳路2345号）

主办单位

中国物流与采购联合会、中国机械工程学会、德国汉诺威展览公司、汉诺威米兰展览（上海）有限公司

展览总览：CeMAT ASIA 2020—21周年华章初启

亚洲物料搬运和物流技术行业最具规模的国际展会之一——亚洲国际物流技术与运输系统展览会（简称亚洲物流展）自2000年以来已成功举办了20届，作为德国汉诺威全球工业系列展的一员，CeMAT ASIA始终秉承德国汉诺威展会科技、创新及服务的先进理念，立足中国市场，为各展商提供高端专业展示平台。2019年的亚洲物流展聚焦了来自德国、意大利、美国、日本、韩国等来自全球各地的知名企业，重点突出物流系统集成板块，并由德马泰克、胜斐迩、TGW、Honeywell、Vanderlande、SFA、Fives、北起院、北自所、昆船、伍强、兰剑、中鼎集成、安吉智能等国内外大牌集成商参展。随着电商行业智慧物流的发展，京东首次参展，并将X事业部无人仓机器人中心自主研发的无人仓实景工作场景进行了动态展示，同时首次全面开放了无人仓储机器人的详细解决方案。京东X事业部无人仓机器人中心负责人黄锋权还在展会首日的CeMAT ASIA创新沙龙上发表了“智能科技，引领未来物流新航向”的主题演讲。另外，有中国机械工程学会牵头组织，物流工程分会，物流与仓储分会，同济大学共同编写的

2020 the 21st Asia international logistics technology and transportation system Exhibition (CeMAT Asia)

International event of material handling, automation technology, transportation system and logistics

Time: November 3-6, 2020

Venue: Shanghai New International Expo Center (2345 Longyang Road, Pudong New Area, Shanghai)

Sponsor unit

China Federation of logistics and purchasing, China Society of mechanical engineering, Hanover exhibition company of Germany, Hanover Milan Exhibition (Shanghai) Co., Ltd

Exhibition overview: CMAT Asia 2020-21 anniversary

Asia international logistics technology and transportation system exhibition, one of the largest international exhibitions in Asian material handling and logistics technology industry, has been successfully held for 20 times since 2000. As a member of the global industrial series exhibition in Hanover, Germany, CeMAT Asia has always been adhering to the advanced concept of technology, innovation and service of Hannover exhibition in Germany. Based on the Chinese market, Asia provides high-end professional exhibition platform for all exhibitors. The Asia Logistics Exhibition in 2019 focuses on famous enterprises from Germany, Italy, the United States, Japan, South Korea and other places around the world. It focuses on the integration of logistics system, and is composed of domestic and foreign famous integrators such as Dematic, shengfeiyou, TGW, Honeywell, Vanderlande, SFA, Ives, beiqiyuan, beizisuo, Kunchuan, Wuqiang, Lanjian, Zhongding integration, Anji intelligence, etc Exhibitors. With the development of intelligent logistics in the e-commerce industry, JD participated in the exhibition for the first time, and dynamically demonstrated the real working scene of the unmanned warehouse independently developed by the unmanned warehouse robot center of X business unit, and fully opened the detailed solution of the unmanned warehouse robot for the first time. Huang Fengquan, head of unmanned warehouse robot center of JD x business division, also delivered a keynote speech of "intelligent technology, leading the new direction of logistics in the future" at CeMAT Asia innovation salon on the first day of the exhibition. In addition, it is jointly organized by China Society of mechanical engineering, logistics engineering branch, logistics and warehousing branch and Tongji University